

TOUR CODE: NSM8

GROUP PACKAGE

EXPERIENCE

8D
6N

SYDNEY & MELBOURNE

皇牌
澳洲
给你无限惊喜

悉尼 & 墨尔本体验之旅



TOUR HIGHLIGHT 旅游亮点



Sydney City Tour
+ Sydney Fish Market

悉尼市区游
+ 悉尼鱼市场

Sydney Zoo

悉尼动物园

Blue Mountain

蓝山国家公园

Melbourne City Tour

墨尔本市区游

Brighton Beach Bathing Boxes

布莱顿海滩

Great Ocean Road

大洋路

Rochford Wines

罗富酒庄

Phillip Island

菲利普岛

+ Penguin Plus

+ PENGUIN PLUS

FIND OUT MORE!

更多详情

CONTACT
US NOW
联系我们!

03-21446888
03-9779 5509

10-1, Jalan Khoo Teik Ee,
Off Jalan Imbi, 55100, KL

tour@goldendeluxe.my
ticketing@goldendeluxe.my

www.goldendeluxe.com.my

fb/GoldenDeluxeTravel



📍 Sydney City Tour



📍 Sydney Fish Market



📍 Clearview Glass Boat Dinner Cruise

DAY 1 KUALA LUMPUR ✈ SYDNEY 吉隆坡 ✈ 悉尼



MOB

Assemble at KLIA for flight departure to Sydney.
集合于吉隆坡国际机场, 办理登机手续, 乘搭客机飞往悉尼.

DAY 2 SYDNEY 悉尼



- / - / D

Mercure Sydney
OR SIMILAR

Upon Arrival at Sydney International Airport, proceed to visit:

- **Sydney City Tour** : Enjoy panoramic views from Mrs Macquarie's Chair, Harbour Bridge, Potts Point, Parliament House, Sydney Opera House, Kings Cross, Queen Victoria Building.
- **Sydney Fish Market** : You can find fresh seafood such as oyster, abalone, lobster etc here.
- **Clearview Glass Boat Dinner Cruise** : Sydney's unique Clearview glass boat. Dine in luxury and comfort on board an exquisitely crafted glass boat and enjoy stunning Sydney's views and a delicious local meal.

抵达悉尼国际机场, 前往游览:

- **悉尼市区游**: 包括到麦考里夫人座椅拍照留念、悉尼海港大桥、悉尼歌剧院、国王十字路、国会大厦、维多利亚女王大楼等景点。
- **悉尼鱼市场**: 供应新鲜澳洲海鲜, 您可以在这里买到多种多样高质量的海鲜如生蚝、鲍鱼和龙虾等。
- **悉尼玻璃船晚宴**: 乘搭360度玻璃船, 在唯美的玻璃船巡游中享受美妙的晚餐, 欣赏悉尼海港, 美丽的歌剧院及海港大桥的景色。



📍 Sydney Zoo



📍 Blue Mountain



📍 Melbourne City Tour

DAY 3 SYDNEY - BLUE MOUNTAIN - SYDNEY 悉尼 - 蓝山国家公园 - 悉尼



B / L / D

Mercure Sydney
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to visit:

- **Sydney Zoo (Include Entrance Ticket):** While you can see native Australian species such as kangaroo, dingo, wombat, the zoo also houses exotic species from Asia and Africa. The Aquarium exhibit is home to aquatic species such as barramundi and bull shark, along with cute little penguins and intimidating crocodiles.

Next transfer to visit:

- **Blue Mountain (Include Unlimited Discovery Pass):** Katoomba region and visit the beautiful forest valley of Blue Mountain, view the 3 Sisters Rock between Jamieson and Burragarang valley from Echo Point and proceed to scenic station for unlimited pass of the **Scenic Railway** and **Cableway**.

早餐后, 前往游览:

- **悉尼动物园(含门票):** 体验动物大冒险, 探索澳洲标志性的动物栖息地, 这里是多达两千多只海外和本土动物的新家, 它们来自澳洲国内不同地区、东南亚及非洲, 其中包括袋熊、鸸鹋、狓狓、蜘蛛猴、狮子和斑马。

接着前往游览:

- **蓝山国家公园(含景区设施无限通行证):** 蓝山拥有砂岩山脊, 陡峭蜿蜒, 上覆原始森林, 闻名遐迩, 荒野之中坐落着迷人的山城, 遍布古老的原住民岩画艺术作品, 在此您可一睹传奇的三姐妹奇岩, 乘搭铁路与缆车探索蓝山国家公园大自然宝库。

DAY 4 SYDNEY FREE & EASY 悉尼自由活动



B / - / -

Mercure Sydney
OR SIMILAR

After breakfast, free at leisure or join some optional tours or stroll around Sydney and do some shopping.

早餐后, 您可参加一些自费项目或自由探索悉尼这城市。

DAY 5 SYDNEY ✈ MELBOURNE 悉尼 ✈ 墨尔本



B / L / D

Holiday Inn
Express Southbank
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to Sydney Airport for domestic flight to Melbourne. Upon arrival, proceed to visit:

- **Melbourne City Tour:** Which includes Victoria Market (Closed On Monday, Wednesday and Public Holiday), Fitzroy Garden, St. Patricks Cathedral, Royal Exhibition Building, Federation Square, Arts Centre, Shrine of Remembrance, Town Hall and Parliament House.

- **Brighton Beach Bathing Boxes:** Is made up of uniquely coloured beach huts and makes it become the most recognisable beaches in Melbourne.

早餐后, 送往悉尼机场乘搭内陆航班飞往墨尔本, 抵达后, 游览:

- **墨尔本市区游:** 维多利亚皇后市场(每逢星期一, 星期三及公共假期休息), Fitzroy庭院, 圣柏特里克大教堂, 皇家展览馆, 联邦广场, 艺术展览馆, 烈士纪念碑, 国会大厦。
- **布莱顿海滩:** 沙滩上一字排开的数十来个五彩小木屋, 也有人叫它们七彩小屋、彩虹小屋, 每一座小木屋都是独一无二的, 这些小木屋可谓是一个代表澳大利亚艺术巅峰的艺术画廊。



DAY 6 MELBOURNE - GREAT OCEAN ROAD - MELBOURNE 墨尔本 - 大洋路 - 墨尔本



B / L / D

Holiday Inn
Express Southbank
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to visit:

- **Great Ocean Road** : Melbourne most beautiful scenic roads and greatest breath-taking coastline drives of south-west Victoria through an extended all the way to the famous and amazing photo stop of the limestone stacks rising dramatically from the southern ocean, the landmarks known as the Twelve Apostles and other limestone along the way known as Loch Ard Gorge and London Bridge.

早餐后, 前往游览:

- **大洋路**: 号称世界最美海滨公路之一, 朝圣雄伟的十二使徒岩与壮丽的阿德湖峡. 途经冲浪天堂托尔坎及安格利亚西, 之后经过可爱的欧美小镇洛恩以及呈半月形海湾的阿波罗湾.

DAY 7 MELBOURNE - YARRA VALLEY - PHILLIP ISLAND - MELBOURNE 墨尔本 - 雅拉谷 - 菲利普岛 - 墨尔本



B / L / D

Holiday Inn
Express Southbank
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to visit:

- **Rochford Wines** : The ultimate destination in the heart of the Yarra Valley – offering world class facilities, award winning food and wine. Rochford Winery is situated in one of the most stunning regions in Australia with breath-taking panoramic views of the Great Dividing Ranges.

Next proceed **Phillip Island** and visit:

- **Phillip Island Chocolate Factory** : Panny's Amazing World of Chocolate makes the finest and most delectable treats, with a lot of different varieties. Naturally dominated by chocolate, but also including such delectables as a choc dipped banana, rocky roads, Turkish delight and ginger.
- **Phillip Island + Penguin Plus** : Watch Little Penguins dash home across the sand at dusk at Phillip Island Nature Parks' Penguin Parade. Explore boardwalks after dark to see, smell and hear these penguins in the colony, greeting neighbours, partners and their chicks.

早餐后, 前往游览:

- **罗富酒庄**: 酒庄虽然规模并不大, 但仍是当地最著名和最优质的葡萄酒生产者之一. 沿着绿树与葡萄树夹道的蜿蜒车道前行, 便会来到美丽的雅拉谷间一家有着高雅的餐厅, 堆满酒桶的酒窖, 咖啡馆和一片开阔的户外场地, 这里便是罗富酒庄.

随后前往菲利普岛游览:

- **菲利普岛巧克力工厂**: 参观佩妮巧克力奇妙世界, 在这里能亲眼目睹可制作教育展览、绘画巧克力“美术馆”、2米高的米开朗琪罗“大卫”塑像、震耳欲聋的巧克力瀑布、巧克力机、巧克力巨块、巧克力村庄等梦幻场景.
- **菲利普岛 + PENGUIN PLUS**: 企鹅岛自然生态保护区是目前世界上最大的小企鹅保护基地, 有超过3万只的企鹅就栖息在岛上.

DAY 8 MELBOURNE ➔ KUALA LUMPUR 墨尔本 ➔ 吉隆坡



B / - / -

After breakfast, check out of hotel and transfer to Melbourne International Airport for a flight back to Kuala Lumpur with lots of sweet memories of your pleasant holiday in Australia. Thank you and see you again.

早餐后, 办理退房手续后送墨尔本国际机场乘搭客机, 带着澳洲之旅美丽的回忆返回吉隆坡. 感谢您的参与, 我们下次再见.

DEPARTURE DATE & FLIGHT DETAILS
出发日期 & 航班详情

ALL IN TOUR FARE
全包价 RM

Adult 成人 : _____ per adult

Child with bed 小孩占床 : _____ per child

Child no bed 小孩不占床 : _____ per child